
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 16

Assistents: David, Anna, Marta, Blanca, Xavi, Núria, Carles Data: 15/1/2024
Hora: 21:00 h

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents. Fet

2

Proposta de
formació AFFAC

Hi ha novetats? S'està valorant la opció de fer la formació amb dues altres
AFAS interessades (Muntanya del drac i Valldaura). Com ho veiem?

Fer seguiment amb
l’AFFAC per anar
concretant

Carles
pendent data

3
Comissió de
Tresoreria

Cal canviar els noms de les persones titulars del número de compte que són de
una junta anterior.
La Maite ha fet consulta i BBVA ens han explicat com cal fer-ho.
El Carles anirà personalment al BBVA de la Carretera del Pont; cal portar acta
constitució nova junta, NIF original. Ens posem com a titulars Carles i Xavi

Anar al BBVA
Carles
pendent

4 Comissió de
Menjador

El grup Taelus ha fet la proposta de fer una campanya de comunicació sobre el
menjador de l’escola. Ja que compleix amb el segell bosadaqui.cat, oferint
producte de KM0 i sostenible. Amb el grup musical Xiula com a convidat. La
data hauria de ser el 24 de gener.
L’Anna ho ha traspassat a l’escola perquè ho parlin amb Pam i Pipa

Esperem resposta de
l’escola. Anna

5 Trobada AFAs
Manresa

L’ajuntament ens convoca el dia 25 de gener a les 18h. Hi pot anar Mònica
Vergés de finançament. Mirem si pot algú més.

Buscar algú d’enllaç que
hi vagi amb la Mònica Maite

6 Finançament
Loteria: Hi ha el dubte de si els premis es cobren a qualsevol establiment de
loteries de Catalunya. Aclarit: es pot fer a qualsevol establiment de loteries de
Catalunya.

D’aquí tres mesos ens
passaran relació de
premiats i no cobrats i
ens faran ingrés. Fer
seguiment

Marta

https://bosadaqui.cat/


7 Finançament

Premis AFFAC, redacció projecte:

Quasi enllestit el projecte. Es compartirà document per fer-li una ullada abans de
reunió, segurament de la Judi de la setmana que ve.

Compartir projecte Marta

8
Concentració
divendres

propalestina

El proper divendres es fa activitat de dibuix a l'exterior. Demanen poder fer ús
de les taules de 16 a 17h.
Les taules són de l’escola; se’ls dirà que hi parlin. La CAFI només en té una o
dues.

Traslladar la informació Carles

9
Plataforma
adolescència
lliure de mòbils

S’ha fet una primera reunió, hi han assistit algunes famílies de l’escola.
Proposen fer-ne difusió de la propera trobada del 25 de gener a La Salle i
passar l’acta de la primera reunió

Afegir punt a l’ordre del
dia amb les Codis per
parlar d’aquests casos.

Carles

10 Mobilitat

Mail a l’ajuntament divendres 12/01 perquè vetllin pel manteniment del camí
accés a l’escola entre els horts. Ja que a la darrera reunió es van comprometre
a fer-ho.
Divendres 19/01 a les 9.30h reunió seguiment bus amb monitoratge. I
informativa de les normativa de mobilitat amb escoles participants, Pere tarrés,
i coordinador de les persones conductores de busos

Virginia

11 Comunicació
Tema controvertit: com fer circular la informació, quins canals tenim.
Funcionen? Proposta crear un canal nou (Telegram?) per poder fer difusió més
massiva de la info d’interès general.

Afegir punt específic a
l'ordre del dia següent
Proposta de dedicar-hi la
propera assemblea

Tots

Data propera reunió: 22-1-24


